
Consiliul local al Comunei Tintesti
Nr.

PROCf,S VERBAL
al sedintei de indata a Consiliului Local Tintesti,

incheiat astazi, 30.09.2022

Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este
desemnat dnul. Comoescu Mihai.

Astazi, data de mai sus, are loc sedinta de indata a Consiliului local, fiind prezenti 13 consilieri din
totalul de 13 .

Au fost prezenti, in calitate de invitati:
Stoica Aurel - primar
Rotarescu Cristina - consilierjuridic

I nc eo I ucrarile s edintei:

Dnul. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta
de indata in ziua de 30.09.2022, dupa cum urmeaza:

I . Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe luna septembrie 2022

Initiator: primar, Stoica Aurel

Domnul primar propune suplimentarea ordinei de zi cu urmatorul proiect :

2. Proiect de hotarare privind privind <Aprobarea proiectului ,, imbundtdlirea serviciilor publice
pentru cresterea calitdlii vielii cetdlenilor prin digitalizare tn comun Tintesti" si depunerea spre
finantare in cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C10, componenta I O - Fondul Local, Obiectivul
de investitii - L 1.2: Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde -lTS/a1te infrastructuri TIC
(sisteme inteligente de management urban/local), precum gi aprobarea notei de fundamentare Ei a
cheltuielilor legate de proiect>

Initiator: primar, Stoica Aurel

Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt " pentru" .

Se supune la vot F fcesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt " pentru".

Se trece ta orimut p""o Proiect de hotarare privind rcctificdrea bugetului local
pe luna septembrie 2022

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si adresei ANAF si arata ca este vorba despre sume cu
destinatie clara - plata recenzorilor.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului d eschis, Proiectul de hotarare prhtind rectificarea bugetului local pe luna septembrie
2022 se aproba cu 13 voturi "pentru" , din totalul de 13 consilieri prezenti la sedinta.

Se trece ta at aoileo Proiect de hotarare privind <Aprobarea ptoiectului
,,imbundtdlirea serviciilor publice pentru cresterca calitdlii vielii cetdlenilor prin digitalizare in
comun Tintesti" si depunerea spre Jinantare in cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C10'



componenta I O - Fondul Local, Obiectivul de inveslitii - I. 1.2: Asigurarea infrastructurii pentru
trdksportul verde -ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management urban/local),
precum Ei aprobarea notei de fundamentare ;i a cheltuielilor legate de proiecht

Dnul. primar da citire referatului de aprobare .

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In uma votului deschis, Proiectul de hotarare privind <Aprobarea proiectului ,,imbundtdlirea
serviciilor publice pentru cresterea calitdlii fielii cetdlenilor prin digitalizare in comun Tintesti" si
depunerea spre finantare in cadrul apelului de proiecte PNRM2022/C10, componenta I O - Fondul
Local, Obiectivul de investitii - I. 1.2. Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde -lTS/alte
infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management urban/local), precum Si aprobarea notei de
fundamentare ;i a cheltuielilor legate de proiectt se aproba cu 13 voturi "pentru" , din totalul de 13
consilieri prezenti la sedinta.

Se trece la al treile Diverse

Dl. Iordache propune sa fie infiintata Asociatia de fotbal a comunei Tinbtesti. In acest sens, este
necesar sa fie angajata un avocat care sa faca toate demersurile necesare obtinerii inregistrarii.

Dl. Primar raspunde ca nu au fost bami alocati in buget pentru acesta si ar trebui ca suma sa fie
acoperita din banii care sunt deja destinati activitatii echipei de forbal. Se va lua legatura cu un avocat pentru a
vedea ce suma implica.

Se da citire cererii fomulate de catre 79 de cetateni ai satului Tintesti, care solicita redarea baltilor
satului uzului comun, iar agricultorii care au arat sa se retraga din acesta toamna.

Dl. Gomoescu este de parere ca este simplu de determinat acre este hotarul, avand compartiment
agricol care poate efectua masuratorile si indica exact limita de tarla.

Dl. Primar arata ca aratul mai mult decat este terenul a devenit un obicei, acelasi lucru fiind reclamat si
de cetatenii din Pogonele, care au vaci. Dumnealui doreste ca baltile sa fie masurate de catre cei care vor face
lucrarea cadastrala la nivelul comunei, pentru a avea o evidenta clara a suprafetei acestora.

Dl. Iordache sustine ca in acelasi fel ar trebui delimitate si drumurile, intrucat sunt persoane care au arat
si drumuri si din pasune.

Drept care, s-a intoc-,rit prezentul proces verbal.

Presedinte de sedinta,
Consilier, Gomoescu Mihai

Intocmit,
Consilier juridic, Rotarescu Cristina


